
VEVČE — ZGORNJI KAŠELJ

• Zbor mladih
Mladina OO ZSMS Vevče—Zg.

Kašelj se je konec seplembra zbrala v
prostorih dražbenih organizacij v Zg.
Kašlju na svoji votilni konferenci.

Prcdsednik predsedstva je poročal
o delu organizacije in med drugim
poudaril, da je mladinasodelovala na
vseh proslavah in komemoracijah v
KS in tudi zunaj nje. Poleg plesov pri
bazenu na Vevčah je organizirala ša-
hovski turnir, več nogometnih
tekem, streljanje na strelišču Bineta
Grajzerja itn. Posebno je bila de-
lovna mladinska pohodna četa Jo-
žeta Mazovca. Udeležila se je poho-
dov na Pugled, Po poteh panizanske
Ljubljane, MPPB Franca Rozma-
na-Staneta iz Kamnika na Janče in
sredi septembra Ljubljana—Javor-
je—Tisje nad Ijtijo, kjer je skupaj z
litijsko mladino sodelovala pri pro-
slavi boja Štajerskega bataljona z
Nemci 24. 12. 1941. Sodelovala je

tudi pri otvoritvi Pečinske ceste in
vrtca v Zg. Kašlju. Ceto vodi Igpr
Žerdin iz Zg. Kašlja. Za uspešno
vodstvo mu čestitamo.

Predsedstvo OO ZSMS je bao za-
radi odhoda nekaterih mladincev k
vojakora ali zaradi odselitve kadrov-
sko okmjeno. V novo predsedstvo so
bili izvoljeni Igor Žerdin, Radislav
Balažič, Milan Lampič in Anka Bra-
jevič. Pričakujemo in prepričani
smo, da bodo uspešno izvrševali zau-
pano delo.

Glede prostorov za mlade je pred-
sednik KS Vevče—Zg. Kašelj Lado
Kocjančič pojasnil, da se svet KS s
tem problemom ubada že nekaj let,
vendar brez uspeha. Sklenili so, da
bodo mladinci in KS zaprosili za reši-
tev tega problema delavce Papimice
Vevče. Zdaj se tnladina dvakrat na
teden sestaja v prostorih družbenih
organizacij v Zg. Kašlju.
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